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 4041 – «Про внесення змі-
ни до статті 28 Закону Украї-
ни «Про загальнообов’язкове 
державне пенсійне страху-
вання» щодо встановлення 
розміру мінімальної пенсії за 
віком на рівні мінімальної за-
робітної плати»; 

 4042 – «Про вжиття невід-
кладних заходів, спрямова-
них на забезпечення належ-
ної профілактики, діагностики 
та лікування хворих дітей на 
цукровий діабет»; 

 4056 – «Про внесення змін 
до Закону України «Про пов-
ну загальну середню осві-
ту» щодо механізму дистан-
ційної форми навчання у разі 
настання обставин, які уне-
можливлюють відвідування 
закладів освіти;

 4082 – «Про звернення 
до Кабінету Міністрів Украї-
ни щодо вживання невідклад-
них заходів для забезпечення 
безпечного освітнього процесу 
в умовах карантину, запрова-
дженого з метою запобігання 

поширенню на території Украї-
ни гострої респіраторної хворо-
би COVID-19, спричиненої коро-
навірусом SARS-CoV-2 921-IX»; 

 4097 – «Про звіт Тимчасо-
вої спеціальної комісії Вер-
ховної Ради України з питань 
правового статусу ветеранів 
війни про виконану роботу за 
рік діяльності»; 

 4162 – «Про внесення змін 
до Закону України «Про ту-
ризм» та деяких інших законо-
давчих актів щодо основних 
засад розвитку туризму»; 

 4174 – «Про внесення змін 
до деяких законодавчих ак-
тів щодо забезпечення рівних 
можливостей у сфері праці»; 

 4175 – «Про внесення змін 
до Кримінального проце-
суального кодексу України 
щодо забезпечення прав по-
терпілих осіб у кримінальних 
провадженнях щодо кримі-
нальних правопорушень про-
ти статевої свободи, статевої 
недоторканості особи та до-
машнього насильства»; 

ЗАРЕЄСТРОВАНИХ 
ЗАКОНОПРОЄКТІВ
(У ТОМУ ЧИСЛІ В СПІВАВТОРСТВІ) 14

 4204 – «Про реструктури-
зацію зобов’язань за креди-
тами в іноземній валюті та 
внесення змін до деяких за-
конодавчих актів щодо вре-
гулювання питань звернення 
стягнення на іпотечне май-
но»; 

 4207 – «Про професійну 
(професійно-технічну) освіту»; 

 4318 – «Про внесення змін 
до Закону України «Про куль-
туру» щодо загальних засад 
надання населенню культур-
них послуг»; 

 4374 – «Про внесення змін 
до деяких законів Украї-

ни щодо розширення освіт-
ніх пільг для дітей медич-
них працівників, які померли 
внаслідок захворювання ко-
ронавірусною хворобою 
(COVID-19) під час виконання 
професійних обов’язків»; 

 4413 – «Про внесення 
змін до Закону України «Про 
суспільне телебачення і ра-
діомовлення України» щодо 
усунення колізії в питанні при-
значення та звільнення членів 
Наглядової ради Національ-
ної суспільної телерадіоком-
панії України депутатськими 
фракціями і групами». 

Голова ВОЛИНСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 
ОРГАНІЗАЦІЇ ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ  

«ЗА МАЙБУТНЄ». 
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МІСЦЕВІ ВИБОРИ – 2020

25 листопада відбулося перше 
пленарне засідання сесії Во-

линської обласної ради VIII скликан-
ня. У раді працюватимуть 64 депу-
тати, 22 з яких – представники від 
політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ». 
Саме ця політсила отримала найбіль-
шу підтримку виборців. 

ЗВІТУЮ ПЕРЕД СВОЇМИ ВИБОРЦЯМИ

Фракція «ЗА МАЙБУТНЄ» – найбільша в облраді 
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Інтереси громад 23-го парламентського округу 
в облраді відстоюватимуть Іван Киричик, Анатолій 
Бусько, Анатолій Філюк, Юрій Ройко, Ігор Лех та 
Орест Маховський. Головою Волинської облра-
ди обрано також представника «ЗА МАЙБУТНЄ» 
Григорія Недопада. Депутати від цієї партії керува-
тимуть і чотирма постійними депутатськими комі-
сіями. Головою бюджетної обрали Ореста Махов-
ського, екологічної – Юрія Ройка, медичної – Ірину 
Горавську, майнової – Романа Микитюка. 

Відкритий форум 
прихильників партії 
«ЗА МАЙБУТНЄ» 
відбувся в Замку 
Любарта у Луцьку. 
Ця політична сила 
сформована за 
єдиним принципом 
– професійна 
робота на благо 
свого краю. 

Політична партія «ЗА МАЙБУТНЄ» 
завоювала високу довіру виборців Волині. 

У селі Дачне відкрили новозбудований 
дитячий садок. Його звели фактично 
за рік за державні кошти, які вдалося 
залучити. Розрахований на 75 місць. 

Урочистості з нагоди 80-річчя 
Волинського національного 
університету. Приналежність до 
освітньої, інтелектуальної світової 
традиції – це той горизонт, який 
відкриває нам наш рідний університет.

У селі Березичі спілкувалися з 
громадою про харчування дітей-
чорнобильців та про можливість 
відкриття відділення гемодіалізу в 
Любешівській центральній райлікарні. 
З цього приводу підготовлено 
відповідні звернення. У Копиллі спілкувалися з громадою про 

освітні проблеми.

Вітали освітян 23-го округу із 
професійним святом

У Ківерцях долучилися до 
міжконфесійного молебню за мир та 
відзначили школярів – учасників конкурсу 
дитячого малюнка «Мирна Україна». 

У Маневицькому краєзнавчому музеї 
взяли участь в роботі міжнародної 
науково-практичної конференції 
«Маневицький човен: перспективи 
дослідження, збереження та 
музеєфікація».

Поштарям Ківерців, Цумані та 
Маневичів передали велосипеди від 
Фонду Ігоря Палиці «Тільки разом».

У селах Воєгоща та Бузаки відкрили 
нові амбулаторії. Їх зведено за рахунок 
коштів Світового банку.

КАЛЕЙДОСКОП ПОДІЙ



КАЛЕЙДОСКОП ПОДІЙ

Ірина Констанкевич взяла участь у IV 
міжнародному форумі «Креативна 
Україна». Представники уряду 
та державних інституцій України, 
чиновники ЄС та Великобританії, діячі 
креативних індустрій, представники 
HBO та інших всесвітньо відомих 
компаній, викладачі Стенфорду і 
Гарварду говорили про майбутнє 
креативної економіки в умовах пандемії.

У Маневичах з ліквідаторами аварії 
на Чорнобильській АЕС обговорили 
найбільш проблемні питання захисту 
прав цієї категорії та шляхи їх 
розв’язання.

У Седлищі Ірина Констанкевич взяла 
участь в урочистостях з нагоди 
відкриття амбулаторії та поспілкувалася 
з громадою. 

Оглянули завершальний етап 
будівельних робіт з реконструкції 
амбулаторії в Цумані. 
Її будують з 2019 року за кошти позики 
Світового банку. Кошторисна вартість 
становить понад 11 млн грн. Додатково 
залучено кошти місцевого бюджету – 
майже 1 млн грн.
Тепер якісні медичні послуги доступні 
жителям Цуманської громади.

У Чорнижі спілкувалися з громадою про 
дистанційне навчання, матеріально-
технічне укомплектування шкіл, а 
також щодо питання будівництва нової 
амбулаторії. У Гірках оглянули практично завершену 

реконструйовану школу. Її будівництво 
розпочалося ще в 2011 році році. 
Але продовжити його вдалося лише 
у 2016-му, коли Ірина Констанкевич 
залучила на цей об’єкт держкошти з 
фонду соцеконому. Загальний обсяг 
фінансування реконструкції об’єкта 
становить понад 46 млн грн. 

У Гораймівці обговорили болючі 
проблеми нестачі робочих місць та 
електрифікацію житлових масивів. 

Вручили книги переможниці серії 
розіграшів «Читай з народним 
депутатом» Аллі Ягоденко. Книги 
можна взяти почитати у Центральній 
районній бібліотеці Любешева.

У Красноволі обговорили з мешканцями 
проблему призупинення пільгового 
проїзду для ліквідаторів наслідків аварії 
на ЧАЕС, а з учителями – дистанційну 
форму навчання. 

Вітали громаду Сошичного з Днем села.
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Під час засідання Тимчасової спе-
ціальної комісії Верховної Ради 

України з питань правового статусу 
ветеранів війни обговорили з коле-
гами звернення від ветеранів щодо 
некоректної та нетолерантної пове-
дінки чиновників стосовно ветеранів 
війни. До обговорення долучився і 
міністр у справах ветеранів Сергій 
Бессараб.

Запропонували різноманітні форми роботи, 
зокрема проведення навчальних тренінгів з пра-
цівниками установ. Це допоможе зменшити кіль-
кість випадків некоректної поведінки стосовно 
ветеранів війни. Окрім цього, як форму роботи 
запропонували дисциплінарні покарання. Також 
обговорили ініціативу щодо круглого столу, де 
плануємо намітити перспективи розвитку за-
конодавства з соціальних гарантій ветеранам 
війни, зокрема надання пільг, їх фінансування, 
а також як можна покращити законодавство за-
галом. 

3imk.net.ua ЗВІТУЮ ПЕРЕД СВОЇМИ ВИБОРЦЯМИ



НАЙВАЖЛИВІШІ ІНІЦІАТИВИ ТА ПОДІЇ 

Надання медичної допомоги па-
цієнтам із орфанними захворю-

ваннями лишається проблематичним 
через дефіцит бюджетного фінан-
сування.

У своєму депутатському зверненні Ірина 
Констанкевич надала пропозицію створити окре-
му державну програму і передбачити фінансу-
вання в Держбюджеті на 2021 рік для лікування 
акромегалії та гіпофізарного гігантизму. Як за-
певнив голова Комітету Верховної Ради з питань 
здоров’я нації, медичної допомоги та медично-
го страхування Михайло Радуцький, відповідні 
пропозиції щодо збільшення видатків бюджетної 
програми КПКВК 2301400 «Забезпечення ме-
дичних заходів окремих державних програм та 
комплексних заходів програмного характеру» 
було скеровано до Міністерства охорони здо-
ров’я.

Державні програми для лікування 
орфанних хворих
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Пропозиції до 
Держбюджету-2021 

В основі пропозицій до Державного бю-
джету на 2021 рік, які подала Ірина Констан-
кевич, – найгостріші питання 23-го округу. 
Зокрема йдеться про передбачення коштів на 
наступне: 
• 16 000,00 тис. грн – на повне завершення ре-
монту в Любешівському коледжі;
• 1 001 000,00 тис. грн – на ремонт автошляху 
Р-14;
• збільшити на 1 500 000,00 тис. грн видатки на 
Спроможну школу;
• збільшити на 137 499,5 тис. грн видатки на 
фінансування заходів соціально-економічної 
компенсації ризику населення, яке проживає 
на території зони спостереження;
• 4 000,00 тис. грн – для виготовлення ПКД та 
початку реставраційно-ремонтних робіт комп-
лексу архітектурних пам‘яток у смт Олика;
• 10 598,07 тис. грн – на реконструкцію дитячо-
го садочка в Бузаках;
• 17 356,1 тис. грн – на реконструкцію школи 
в Лишнівці;
• 55 103,609 тис. грн – на завершення будів-
ництва школи в Башликах;
• 106 711,848 тис. грн – на завершення будів-
ництва школи в Стобихівці;
• 8 757,576 тис. грн – на ремонтно-реставра-
ційні роботи Білого та Сірого будинків Косачів 
у Колодяжному;
• 7 053,653 тис. грн – на будівництво ЦНАПу в 
Любешеві;
• 15 000,00 тис. грн – на ремонтно-реставрацій-
ні роботи Любешівської брами;
• 10 000,00 тис. грн – на опорну лікарню в Ма-
невичах.

Автомобілі для 
відділень екстреної 
медичної допомоги

Автомобілі швидкої допомоги передали 
Маневицькому, Ківерцівському та Цумансько-
му відділенням екстреної медичної допомоги. 
Їх придбали за державні кошти. Це результат 
кількарічної роботи, адже з 2018 року Ірина 
Констанкевич неодноразово піднімала це пи-
тання у своїх депутатських запитах та звернен-
нях і до обласної влади, і до урядовців. 

Пакунок малюка 
Під час розгляду законопроєкту про «па-

кунок малюка» (Проєкт Закону №3006-а щодо 
внесення змін до Закону України «Про держав-
ну допомогу сім’ям з дітьми» щодо надання 
при народженні дитини одноразової натураль-
ної допомоги «пакунок малюка») депутатська 
група «Партія «ЗА МАЙБУТНЄ» внесла низку 
правок. Вони стосувалися розширення кола 
тих, хто може отримати таку підтримку від дер-
жави, а також щодо можливої монетизації як 
альтернативи натуральній допомозі. Правки 
було враховано. 

Права сільських жінок 

Народна депутатка, членкиня депутатської групи 
«Партія «ЗА МАЙБУТНЄ» Ірина Констанкевич 

ініціювала звернення до Президента України щодо 
запровадження свята – Дня сільських жінок та 
установлення 15 жовтня днем його щорічного від-
значення на загальнодержавному рівні. Саме 15 

жовтня світ відзначає Міжнародний день сільських 
жінок. Цю пропозицію підтримали колеги з парла-
ментської групи «Партія «ЗА МАЙБУТНЄ» Тарас 
Батенко, Сергій Мінько та Олександр Герега, а 
також депутати з інших фракцій. Така депутатська 
ініціатива – це не просто про впровадження чер-
гового дня свят у календарі. Це питання набагато 
ширше, і передусім – привернення уваги централь-
ної влади до проблем сільських жінок. 

У Любешівській центральній ра-
йонній лікарні – чотири апарати 

штучної вентиляції легень, а ліж-
ко-місць з доступом до кисню – 9. Та 
цього недостатньо. 

Щодо забезпечення лікарні апаратами ШВЛ 
Ірина Констанкевич скерувала депутатський запит 
до міністра охорони здоров’я Максима Степанова. 
У запиті також наголошено на необхідності розв’я-

зання питання обіцяних доплат медикам, які пра-
цюють з хворими на коронавірус, у розмірі 300% 
заробітної плати за червень, липень, серпень. 

Ще раніше Ірина Констанкевич також зверта-
лася з відповідним запитом до профільного уря-
дового відомства щодо забезпечення апаратами 
ШВЛ Ківерцівської та Камінь-Каширської цен-
тральних районних лікарень. Наразі міністерство 
охорони здоров’я вже погодило їх придбання – по 
одному апарату ШВЛ для кожної лікарні. 

Захист прав медиків та пацієнтів в 
умовах пандемії

Ірина Констанкевич долучилася 
до дискусії високого рівня щодо 

посилення ролі Верховної Ради 
України в досягненні цілей ста-
лого розвитку. У ній взяли участь 
Постійна представниця Програми 
розвитку ООН в Україні Дафіна 
Ґерчева, міжнародна парламент-
ська експертка, консультантка про-
єкту ЄС-ПРООН із парламентської 
реформи Джулія Койтген, Перший 
заступник голови Верховної Ради 
Руслан Стефанчук, віцепрем’єр-мі-
ністерка з питань європейської та 
євроатлантичної інтеграції України 
Ольга Стефанішина.
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Політична партія «ЗА МАЙБУТНЄ» 
вимагає від влади створити ме-

ханізм страхування життя та здо-
ров’я вчителів на випадок захво-
рювання на коронавірус, а також 
розпочати процес підвищення їхніх 
зарплат. Відповідні законопроєкти 
3036а та 3052а зареєстровано у 
Верховній Раді України.

«На жаль, учителі піддаються серйозній за-

грозі захворіти на COVID-19. Нагадаю, що біль-
шість із них – це люди середнього та старшого 
віку. Тому ми вимагаємо дієвого захисту для 
педагогів. Депутатська група «ЗА МАЙБУТНЄ» 
також зареєструвала у Верховній Раді проєкт 
постанови № 3052а, в якій звернулася до Уряду 
з вимогою встановити графік зростання мініму-
му посадових окладів педагогів. Ми прагнемо, 
щоб на початку 2023 року найменший посадовий 
оклад учителя був у розмірі трьох мінімальних за-
робітних плат», – наголошує Ірина Констанкевич.

Страхування здоров’я педагогів 
та підвищення їхніх зарплат

Законопроєкт про туризм 
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КУЛЬТУРА ТА ОСВІТА

Політична партія «ЗА 
МАЙБУТНЄ» ініціювала 

та провела всеукраїнську 
нараду щодо проблем про-
фесійно-технічної освіти. У 
ній взяли участь керівники 
профтехнікумів, роботодавці, 
політики та управлінці. 

«Чинний закон про профтехосвіту 
ухвалено в 1998 році. Відтоді світ та 
наша країна дуже змінилися. Тому за-
раз є нагальна потреба замінити його 
на сучасний законодавчий документ. У 
партії «ЗА МАЙБУТНЄ» вже є розроб-
лений законопроєкт. Найважливіше 
завдання, яке він має розв’язати, – це 
зміцнити зв’язок між профтехосвітою та 
виробництвом. Аби роботодавці могли 
робити замовлення на потрібних їм 
фахівців та брали участь в освітньому 

Закон про профтехосвіту

Права дітей з особливими 
освітніми потребами
З ініціативи народного депутата Павла Сушка у 

Верховній Раді створили міжфракційне депу-
татське об’єднання «За права дітей з особливими 
освітніми потребами». 

До його складу увійшла й Ірина Констанке-
вич. Загалом така ініціатива об’єднала 53 парла-

ментарів. Серед головних цілей МФО – напра-
цювання стратегії створення належної системи 
освіти дітей з особливими освітніми потребами; 
формування державної стратегії розвитку ін-
клюзивної освіти; захист інтересів дітей з ООП 
тощо.

Ірина Констанкевич з колегами зареєструва-
ли проєкт нового Закону про туризм (4162). 

Над ним працювали майже рік. Законопроєктом 
запропоновано оновити термінологічну базу. 
Наприклад, ввести поняття: відвідувач, хостел, 
дестинація та інші, які фактично існують. Перед-
бачено створення єдиного туристичного реєстру 
(електронна база туроператорів, турагентів, 
засобів розміщення та фахівців туристичного 
супроводу); портал для взаємодії суб’єктів турис-

тичної діяльності, що допоможе автоматизувати 
всі процеси взаємодії між цими суб’єктами та 
суб’єктами й державою; місцеві цільові туристич-
ні фонди, фінанси з яких будуть ресурсом для 
реалізації стратегічних завдань сфери туризму 
саме на місцях тощо. Також запропоновано ввес-
ти обов’язкове страхування на повернення наших 
туристів в Україну та оплату їхнього проживання, 
харчування під час вимушеного перебування за 
кордоном.

процесі, зокрема – модернізували матеріально-технічну 
частину технікумів, коледжів та училищ, щоб потім на ви-
робництві їм не доводилося переучуватися», – каже Ірина 
Констанкевич. 

Також під час наради запропонували на національно-
му рівні визначити 2 жовтня як професійне свято працівни-
ків професійно-технічної освіти.

Ірина Констанкевич взяла участь в робо-
чій зустрічі з заступницею Міністра культури 
та інформаційної політики Ларисою Петасюк 
та першим заступником очільника Держ-
агенства розвитку туризму Кирилом Домб-
ровським. Обговорювали питання розвитку 
культури на Волині та туристичний потенціал 
не тільки на всеукраїнському, а й європей-
ському та світовому рівнях. Також відвідали 
Олику, де оглянули костел святих Петра і 
Павла. Реставраційно-ремонтні роботи у 
храмі, які фінансує уряд Польщі, проводять 
з 2016 року. Ще раніше народна депутатка 
зверталася до уряду щодо включення Олики 
до переліку 100 культурних об‘єктів у рамках 
проєкту «Велике будівництво». 

Ірина Констанкевич взяла участь у за-
сіданні Наглядової ради Волинського на-
ціонального університету ім. Лесі Українки 
під головуванням народного депутата Ігоря 
Палиці. Під час нього обговорювали страте-
гію розвитку університету, яку презентував 
ректор Анатолій Цьось. Нинішнє найголов-
ніше завдання – навчання має бути зоорієн-
товане на запити ринку праці, а для цього 
слід впроваджувати нові освітні програми 
та дуальну освіту (поєднання теоретичного 
навчання з навчанням на робочих місцях). 

Під час засідання оргкомітету з від-
значення ювілею Лесі Українки у 2021 році 
обговорили реалізацію культурних, освіт-
ницько-просвітницьких та інфраструктурних 
проєктів. Зокрема йшлося про необхідність 
ремонту будиночків Косачів, що входять до 
комплексу літературно-меморіального му-
зею Лесі Українки у Колодяжному, видання 
14-томника творів видатної письменниці, 
що його упорядковують волинські науковці, 
та низка інших заходів. 


